
 
 

                    

 

Številka: 900-0019/2023-21  
Datum: 17. 11. 2023 

 

 
Z   A   P   I   S   N   I   K  

9. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 16. 11. 2023 
 

Prisotni člani: Miranda Groff Ferjančič, Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak 
Pavšič, Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Simon Permozer, Tomaž 
Kavčič, Nada Golija Vastič, Tatjana Majnik, Cirila Hladnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, 
Francisco Estanislao Medic, Metod Habe, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Andrej Poglajen, 
Lovrenc Habe, Dejan Mrak. 
opravičeno odsotni člani: / 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, 
Martina Pišlar, Margerita Strnad Kos, Maja Majnik, Bogdan Zevnik, Janja Hadalin. 
vabljeni: Metka Fortuna, direktorica Čipkarske šole, Mojca Gorjup Kavčič, Zavod za 
turizem Idrija. 
 
Pričetek seje: ob 17:02 uri. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 8. redne seje z dne 28. 9. 2023 

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

a) Imenovanje predstavnikov Občine Idrija v Svet zavoda Osnovna šola 

Spodnja Idrija 

b) Imenovanje predstavnika Občine Idrija v Skupščino JP Komunala Idrija 

4. Aktivnosti šol na področju medvrstniškega nasilja  

5. Poročilo o izvedbi 41. Festivala Idrijske čipke 

6. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Zavod za 

turizem Idrija  – skrajšani postopek 

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – 

druga obravnava  

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – prva obravnava 

9. Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2023 – skrajšani 

postopek 

10. Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 – skrajšani 

postopek 

11. Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 
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12. Sklep o vrednost točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega  

zemljišča v Občini Idrija za leto 2024 

13. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 9. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=146SkYpl12A 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Ob prisotnosti 19 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna. 

Uvodoma je župan umaknil z dnevnega reda dve točki. Točko 4. Aktivnosti šol na 

področju medvrstniškega nasilja in točko 7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 

območju Občine Idrija – druga obravnava. 11. točko Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega 

zavoda Zavod za turizem Idrija je župan predlagal, da se premakne za točko 6. na 

dnevnem redu.  

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Davorin Lampe je podal pripombo na dnevni red. K točki 6. »Odlok 

o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – Zavod za turizem Idrija  – skrajšani 

postopek« je predlagal, da se točka obravnava dvofazno ali se jo umakne z dnevnega 

reda, z obrazložitvijo, da se ne razpolaga s sklepom zavoda, ki bi dal vedeti, da se razširja 

dejavnost za tri postavke v registru. Prav tako se ni strinjal z umikom točke 7. » Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – druga obravnava«, ker je bilo s 

strani Liste Odgovorni za občino Idrija vloženega veliko truda v pripravo štirih 

amandmajev k točki in zelo kvalitetna razprava na seji odbora za gospodarske javne 

službe. Svetnik bi si želel, da se bi dnevni red razširil in bi se razpravljalo o »komunalnem 

prispevku«, da bi se slišalo mnenja ostalih svetnikov.  

Franci Medic je vprašal koliko časa pred sejo občinskega sveta morajo biti podani 

amandmaji, svetnik je povedal, da so imeli pred odborom na voljo zgolj 24 ur za preučitev 

posredovanega gradiva. Predlagal je še, da bi pustil dnevni red s prvotnim številčenjem, 

le v zapisniku bi se zapisalo, da je 7. točko župan umaknil z dnevnega reda.  

Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana, da se točka 4. - Aktivnosti šol na področju medvrstniškega 
nasilja in točka 7. - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija 
umakne z dnevnega reda ter da se točka 11. - Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega 
zavoda Zavod za turizem Idrija obravnava za točko 6. - Odlok o dopolnitvi Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda - Zavod za turizem Idrija – skrajšani postopek. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

https://www.youtube.com/watch?v=146SkYpl12A


 
 

                    

 

ZA: 18 
PROTI: 2 

Sklep je bil sprejet. 
 
Svetnik Davorin Lampe je predlagal, da se na dnevni red vključi točko »Razprava o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – druga obravnava«.  

Franci Medic je obrazložil svojo odločitev za glasovanje proti predlogu, ker so imeli 

premalo časa za preučitev amandmajev in, ker je brez mnenja občinske uprave, po 

njegovem mnenju brezpredmetno obravnavati točko.  

Tudi Bojan Režun je obrazložil svoj glas. Na seji statutarno pravne komisije, so razpravljali 

o točki in ugotovili pravno formalne nepopolnosti in sklepali, da se točka umakne z 

dnevnega reda. Glasovanja ni bilo in tudi s strani poročevalca so dobili informacijo, da bo 

župan točko umaknil z dnevnega reda. Strinjali so se, da bo manj pravno formalnih 

problemov, če se točka umakne.  

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 
ZA: 3 
PROTI: 16  

 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Glasovanje o enakem predlaganem sklepu, da se na dnevni red vključi točko »Razprava o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija – druga obravnava«, se je 
ponovilo. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 3 
PROTI: 15  

 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Svetnik Davorin Lampe je imel dodaten predlog glede dnevnega reda, da se točko 6. - 
Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda - Zavod za turizem Idrija – 
skrajšani postopek prekategorizira v dvofazno obravnavo.  
 
Obrazložitev je bila podana s strani Maje Majnik in Nade Golija Vastič, predsednice SPK.  
 
Razpravljali so Franci Medic, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Natalija Kovač Jereb, 
Robert Šinkovec. 
 

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 
ZA: 4 
PROTI: 14  

 
Sklep ni bil sprejet. 
 

 

 



 
 

                    

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 8. redne seje z dne 28. 9. 2023  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 28. 9. 2023. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja glede imenovanja predstavnikov Občine Idrija v  Svetu javnega zavoda 
Osnovna šola Spodnja Idrija in predstavnico Občine Idrija v skupščini javnega podjetja 
Komunala Idrija d.o.o. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

1. SKLEP: Za predstavnike Občine Idrija v  Svetu javnega zavoda Osnovna šola 
Spodnja Idrija se imenujejo Anja Čuk, Mladinska ulica 5, Spodnja Idrija, Miha Prezelj, 
Meline 5, Spodnja Idrija in Daša Pirih, Slovenska cesta 33, Spodnja Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 

2. SKLEP: Za predstavnico Občine Idrija v skupščini javnega podjetja Komunala Idrija 
d.o.o. se imenuje Ana Wahl, Godovič 168, 5275 Godovič. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 4 - Poročilo o izvedbi 41. Festivala Idrijske čipke (ni sklepa) 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Metko Furtuna, vodjo Čipkarske šole Idrija.   



 
 

                    

 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Metod Habe je pohvalil strokovni, razstavni del festivala, ki je bil lepo izveden. V 

navedenih številkah pa ga je zmotil sobotni koncert, ki znaša 40% stroškov celotnega 

Idrijskega festivala, ki je bil sicer dobro obiskan. 

Franci Medic je tudi opazil, da je bil uspešno izveden festival, bilo je dosti sponzorskih 

sredstev, še več pa je bilo ovrednotenega prostovoljnega dela. Svetnik je izpostavil 

najbolj prisrčen trenutek, ki je temeljil na mladini in meni, da se za prihodnost festivala ni 

treba bati. Izrazil je pripravljenost sodelovanja na protokolarnem delu festivalskega 

dogajanja. 

Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 

Lovrenc Habe je izpostavil, da so svetniki enotnega mnenja ter, da se mu zdi lepo, da 

znajo izreči pohvalo organizatorjem. Tudi sam je že sodeloval pri izvedbi festivala in ve, 

da je potrebno vložiti ogromno truda. Ob tej priložnosti je obudil idejo o kipu – klekljarici 

in bi veljalo o tej temi zopet razmisliti.  

Miranda Groff Ferjančič je izrekla vso pohvala nad organizacijo festivala, ki je 

predstavitev kulturne dediščine, zadovoljna je, da se je izločilo iz ponudbe vse, kar je bilo 

cenenega in gre res za predstavitev izdelkov iz domače obrti. Program je bil uravnotežen, 

s širokim naborom predstav oziroma ponudbe, ki naslavljajo različne starostne strukture, 

da se jih privabi v Idrijo. Upa, da bodo sredstva ostala na razpolago tudi v prihodnje.  

Davorin Lampe je tudi pohvalil izvedbo festivala, dotaknil se je zgolj enormnih ur, ki se jih 

je vložilo v izvedbo in obljubil, da se bodo drugo leto člani Liste Odgovorni za občino Idrija 

udeležili festivala kot prostovoljci.  

Simon Permozer je iz poročila prebral, da so klekljarice opravile 2350 prostovoljnih ur 

dela.  

Župan je zaključil točko z ugotovitvijo, da je občinski svet seznanjan s poročilom o izvedbi 

41. Festivala Idrijske čipke.  

 
Ad 5 - Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda - Zavod za turizem Idrija 

– skrajšani postopek 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalki Majo Majnik, vodjo oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo ter 
Mojco Gorjup Kavčič, predstavnico Zavoda za turizem Idrija.  
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Franci Medic je vprašal, če dejavnosti dejansko ostanejo iste in se opredelijo katere so ali 
se dodajajo nove. V nadaljevanju se je svetnik strinjal z razpravo in poudaril 
transparentnost ter okrcal določene gostinske ponudnike zaradi obratovalnih časov, ki 
slabo vpliva na turizem v Idriji. 
Davorin Lampe je pojasnil, da so v gradivu dodane tri nove dejavnosti in jih naštel:  

- trgovina na drobno na stojnicah in tržnicah z živili, pijačo in tobačnimi izdelki, - druga 

trgovina na drobno zunaj prodajaln, stojnic in tržnic in – dejavnost začasni gostinski 



 
 

                    

 

obrati. Svetnik je opozoril še na dejavnost iz leta 2020, »slaščičarne in kavarne«. 

Razmišljal je, da naj bi bil zavod za turizem organizacija, ki krovno skrbi za vse deležnike, 

ki se ukvarjajo s turizmom.  

Nada Golija Vastič je opomnila, da Lampe mogoče navaja dodane dejavnosti iz leta 2020. 

Svetnica je dodala, da nabor dejavnosti omogoča zavodu legalno promocijo občine. 

Simon Permozer se je vključil v razpravo in izpostavil dejstvo, da vsak organizator večje 

prireditve ve, da je zelo težko dobiti kader na prireditvi, ki bi na primer točil pijačo, 

svetnik pozdravlja spremembo, ki se jo dodaja v odlok. V konkretnem primeru zavoda ne 

vidi, kot konkurenca lokalnim gostincem. 

Robert Šinkovec je pojasnil, da so imeli ta predlog najprej na svetu zavoda za turizem 

Idrija, članom je bilo zagotovljeno, da je bilo pravno pregledano in na samem zavodu nad 

spremembami ni bilo pripomb. S tem se omogoča, da lahko zavod deluje po planu, ki si 

ga je zastavilo in v konkretnem primeru se gre za uskladitev z zakonodajo.  

Miranda Groff Ferjančič je predlagala in prosila, da se držijo vsebine, namreč gre se za 

spremembo in dopolnitev odloka o ustanovitvi javnega zavoda, ki temelji na spremenjeni 

zakonodaji, natančneje 119. a člena Pravilnika o postopkih za izvrševanje proračuna 

Republike Slovenije, ki določa, da mora ustanovitelj akt o ustanovitvi javnih zavodov 

uskladiti do konca letošnjega leta. Strinjala se je, da se lovijo zadnje minute do novega 

leta, da se akt spremeni. Razprava, ki se je odvijala pa je primerna za sejo, ko bo na 

dnevnem redu točka »program dela ali finančni načrt javnega zavoda za prihodnje leto«. 

Svetnica je podala obrazložitev, da gre za varovalko, če na trgu ne bo interesa, ponudbe 

in bo treba intervenirat, bo zavod lahko v takih primerih nemoteno posloval. 

Pojasnila so bila podana s strani župana in Maje Majnik. 
 
Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – 
Zavod za turizem Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 17 
PROTI: 3 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 6 - Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Mojco Gorjup Kavčič, predstavnico Zavoda za turizem Idrija.  

Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  
Miranda Groff Ferjančič je poročevalki predlagala, če nimajo potrebe po zadolžitvi čez 

novo leto, da ponovno odprejo postopek zbiranja ponudb pri različnih bankah in vključijo 

tudi državno zakladnico, ki je praviloma cenejša od komercialnih bank. 



 
 

                    

 

Pojasnila so bila podana s strani Mojce Kavčič Gorjup in župana. 

Marija Bizjak Pavšič je opozorila na napako v gradivu »zaradi likvidnosti poslovanja od 19. 

12. 2023«. 

Natalija Kovač Jereb je vprašala v zvezi z razpisom naravovarstvenega nadzornika, 

zanimalo jo je, če se je naredila kalkulacija stroška dela za novo zaposlenega nadzornika 

in če bo imel funkcijo prekrškovnega organa. 

Podžupan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 7 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – prva obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Janjo Hadalin, višja svetovalka za okolje in prostor.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Tatjana Majnik je vprašala v zvezi z obremenitvijo ceste, ker je dobila kar nekaj pripomb 
krajanov, kaj dodatna obremenitev pomeni za njih. 
Davorin Lampe je komentiral štetje prometa, sam pa je opozoril na vse luknje na cestišču, 
ki vodi od cerkve proti Idrijskemu Logu. Navezal se je na razpravo o birokratskih zapletih 
in povprašal, če je pričakovati tudi kakšno odškodninsko tožbo iz tega naslova. 
Lovrenc Habe je podal predlog urejanja cestišča, ki je v domeni Kosmača, da bi se 
urejanje podaljšalo do cerkve. 
                                                                                                       
Pojasnila so bila podana s strani župana in Janje Hadalin. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 8 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2023 – skrajšani 

postopek 
 



 
 

                    

 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo oddelka za finance in računovodstvo, ki je 
podrobneje predstavila pripravljeno gradivo za točki Ad 8 in Ad 9.    
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je najprej podal svojo obrazložitev k obravnavanemu gradivu, nato je svetnike 
pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Natalija Kovač Jereb je vprašala kdo bo izvajalec obnove avstrijskega dela Zdravstvenega 
doma Idrija in kdo iz občinske uprave bo bedel nad omenjeno investicijo. 
Lovrenc Habe je želel še enkrat preveriti, če drži podatek, da provizije na bankomatih v 
Spodnji Idriji in Črnem Vrhu ne bo. 
Simon Permozer se je navezal na temo bankomata in ga je zanimalo kdaj si lahko 
prebivalci Spodnje Idrije in Črnega Vrha obetajo obljubljeni bankomat.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2023 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 – skrajšani 

postopek 
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Podžupan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 



 
 

                    

 

 

Ad 10 - Sklep o vrednost točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega  
zemljišča v Občini Idrija za leto 2024 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je obrazložil svojo 
odločitev glede višine nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Idrija. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 11 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.   

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusov grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
  



 
 

                    

 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

1. Miranda Groff Ferjančič se je zahvalila za besedo in vprašala, če obstaja možnost, 

da bi se v semaforiziranem križišču pri stari lekarni omogočilo zavijanje v desno skladno s 

prilagojenimi predpisi. V nadaljevanju je svetnica izpostavila še slabo osvetljenost ulic po 

Idriji in predlagala pregled ter odpravo napak na javni razsvetljavi. 

2. Bojan Režun se je navezal na odgovor, ki ga je prejel na zastavljeno svetniško 

vprašanje iz decembra 2022. Nad odgovorom je razočaran, ker zgolj posredno odgovarja 

na njegovo vprašanje. Zaprosil je za podrobnejšo dokumentacijo v zvezi s predpisi 

navedenimi v odgovoru. Opozoril je na spreminjanje table za parkiranje na modrih conah 

in podaljšanje časa kratkotrajnega parkiranja. Za mnoge stanovalce je bila to možnost 

parkiranja po službenem času, z novimi tablami in spremembo časa pa so bili deležni 

kazni.     

3. Robert Šinkovec je vprašal glede pristojbine za vzdrževanje gozdnih cest, ki jo 

lastniki gozdov plačajo državi in sredstva preidejo na Občino. Zanimalo ga je, kako se ta 

sredstva razdelijo (po krajevnih skupnostih, katastrskih občinah) in koliko dejansko 

sredstev lastniki dobijo za vzdrževanje, oziroma, če se vodi evidenco. Svetnik je izpostavil 

še državno cesto Spodnja Idrija - Oblakov Vrh, ki je bila zaradi poplav sanirana z 

intervencijskimi ukrepi. Ostalo je precej neočiščenih propustov, ob tem pa opozoril na 

nevarnost poledenelega cestišča v hladnejšem obdobju in na dotrajano vozno površino. 

Prosil je, če se lahko vloži maksimalno truda v to, da pride nadzorni na ogled dotrajanih 

odsekov. Opozoril je še na vzdrževalce cest in njihovo delo, ki se izvaja v nadurnem 

delovnem času. 

4. Marija Bizjak Pavšič se je navezala na problematiko cest, ter na delo 

komunalnega podjetja, ki po košnji ni pospravilo za seboj na cesti v Idrijske Krnice. 

Dodatno oviro predstavlja odpadlo listje na cestišču. Župana je ponovno vprašala, kdaj je 

predviden priklop optike po hišah, ter če bodo izvajalci vzpostavili prvotno stanje na 

cestišču. Nadaljevala je z vprašanjem, če se je kontroliralo koliko smeti so izvajalci pustili 

v naravi. Svetnica je izpostavila še vprašanje občanke, kako je urejeno parkiranje pri 

Palacini, če lahko redarska služba kako urgira oziroma nadzira. 

5. Natalija Kovač Jereb se je zahvalila za besedo in se navezala na večkrat 

izpostavljeno temo »parkirišče Uta«. Svetnico zanima podatek, kakšni so stroški 

najemnine in vzdrževanja parkirišča od samega začetka pa do danes. Opozorila je na 

zanemarjeno Mercatorjevo izložbo v centru Idrije, prav tako avtobusno postajo, ki je v 

posmeh in je prosila, da se lastnike opozori z dopisom. Navezala se je tudi na prazen 

poslovni prostor na Prelovčevi ulici in spominskih plošč po mestu, z vprašanjem, kdo je 

skrbnik le-teh. Z zadnjim vprašanjem, se je svetnica pozanimala glede ureditve ulice 

Nikolaja Pirnata in ulice 1. maja, kjer je en del asfaltiran, drugi del, okrog ekološkega 

otoka pa ne. Zanimalo jo je, zakaj se asfaltira tako zelo parcialno, ker je nevarno in 

zanemarjeno. 

6. Tita Stanek Zidarič se je na župana obrnila z informacijo, da je bil julija sosvet 

predsednikov krajevnih skupnosti. Rada bi si skupaj s predsednikom KS Spodnja Idrija 

ogledala stanje po omenjeni krajevni skupnosti. Predlagala je, da bi si nekdo iz občinske 

uprave z njo ogledal stanje v omenjeni krajevni skupnosti. Drugo vprašanje svetnice je 



 
 

                    

 

bilo, kakšen je postopek izstopa člana iz sveta krajevne skupnosti. Nadaljevala je s 

problematičnimi lokacijami v Spodnji Idriji. Cesta iz Koreje proti križišču, je imela včasih 

na ovinku ogledalo za boljšo preglednost s stranske poti, po prenovi ga ni več. 

Nadaljevala je s cesto v Krnice, pri odcepu za »Trapališu«, ki je od neurja dalje zelo 

uničena. Izpostavila je tudi lokacijo Slovenska 23, med obema blokoma je uničena ograja 

ter napokan asfalt ob pokrovih jaškov. Na koncu bloka Slovenske ceste 27-31 je na 

parkirišču odlagališče bio odpadkov, svetnica naproša za ureditev nereda. Na Šolski poti 

pri vrtcu je bil količek, ki ga sedaj ni več, prosila je za vrnitev v prejšnje stanje. Med 

drugim je izpostavila toplotno črpalko pri vrtcu, ki je precej glasna in se vklaplja že ob 

5:30 uri. V evidenci sklepov o prerazporeditvi proračunskih sredstev je zasledila, da je 

zaživel projekt Urbact TechDiversity, zanimalo jo je, če je že sestavljen akcijski načrt. 

Dotaknila se je še vprašanja glede odtujevanja zdravil v zbirnem centru, če se je odvila 

kakšna aktivnost v smeri preprečevanje. 

7. Davorin Lampe se je navezal na razpravo na kolegiju o Odloku o podlagah za 

odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine 

Idrija in izpostavil njegovo prvo misel, ki je bila oprostitev plačila komunalnega prispevka 

za mlade družine, ki se ga ne da vključiti v omenjeni odlok. Svetniku je bila obljubljena 

preučitev možnosti subvencioniranja oprostitve komunalnega prispevka za mlade 

družine. Želi si, da bi že na delovnem sestanku o tej temi razpravljali in bi bila sredstva za 

ta namen v proračunu. Navezal se je na klančino pri TIC-u, ki bi jo lahko uredili vzporedno 

s tlakovanjem ceste. Svetnik opaža, da je dostop za gibalno ovirano osebo zelo 

neprilagojen. Podal je še pripombo in mnenje, da je zaključek tlakovanja grdo končan. 

8. Lovrenc Habe, je kot predsednik Komisije za vloge in pritožbe, 23. 10. 2023 poslal 

dve pisni vlogi, na kateri ni dobil odgovora. Ponovno naproša, da se skladno s 4. 

odstavkom 56. člena in 2. točki 18. člena Poslovnika doda opis komisije, delo komisije s 

kontaktnimi podatki, vabili in zapisniki preteklih sej na spletni strani Občine Idrija. Svetnik 

je zaprosil za seznam vlog in pritožb občanov, ki so bile naslovljene na Občino Idrija. 

Svetnik je župana seznanil, da je 14 dni po prejšnji seji občinskega sveta sklical sestanek 

in pridobil odgovore predstavnikov večine društev in organizacij na črnovrškem. Nastal je 

sedem strani dolg zapisnik, ki vsebuje želje in potrebe za obnovo kulturnega doma. 

Pridobil je še mnenje arhitekta in kulturnega delavca. Županu je poslal predlog dveh 

terminov za sestanek na omenjeno temo. Nazadnje je vprašal še glede situacije v zvezi s 

participativnim proračunom. 

9. Simon Permozer se je najprej zahvalil za sanacijo ruševin objekta na Rudarski 20, 

pohvalil je urejenost in predvsem varnost stanovalcev. Ponovno se je navezal na 

kolesarsko, zanimalo ga je, če so v prihodnosti predvidena kakšna sredstva in če je 

časovnica že izdelana. Prosil je tudi za posredovanje pri pristojnih, da se uredi viseče 

kable, ki so bili ob gradnji kolesarske steze začasno nameščeni na veje dreves na lokaciji 

pod pokopališčem v Idriji. Na kolesarski povezavi Marof – Spodnja Idrija, so poškodovani 

robniki ob sami kolesarski progi in bi jih bilo potrebno zamenjati. Svetnik je ponovno 

opozoril na nepreglednost v križišču Arkove in Rudarske (prva hiša na levi), kjer bi bilo 

treba opozoriti lastnika nepremičnine z bujnim rastlinjem, da ga pristriže. 

10. Dejan Mrak je opozoril na dotrajano obcestno tablo občine Idrija, ki je 

nameščena ob državni cesti Godovič – Hotedršica. Zanimalo ga je stanje urejanja te 

zadeve. 



 
 

                    

 

11. Tomaž Kavčič je pohvalil organizatorje Rally Idrija ter prostovoljce, ki so 

organizirali prireditev.   

12. Nada Golija Vastič je ponovno podala pobudo glede ažuriranega seznama 

(tabele) aktualnih projektov (evropskih, LAS), v katerih sodeluje Občina Idrija, opredelitev 

vrednosti, namen projekta, cilje,… 

13. Tatjano Majnik je zanimalo kdo je odgovoren za dostop po strmem stopnišču v 

cerkev na pokopališču, ki je nedostopno invalidom in starejšim. 

14. Cirila Hladnik se je zahvalila za besedo in opomnila na že izpostavljeno ograjo na 

Gregorčičevi ob Idrijci, ter vprašala, kako kaže s sanacijo ograje. Svetnica je vprašala še o 

možnosti pospešitve odprave dilatacije v glavnem križišču in opozorila na vijake v 

betonskih bankinah pri semaforju v Zali, ki brez »glave« gledajo ven. Nazadnje je 

predlagala premik table pod pokopališčem, kjer se sedaj ne da več prehitevati.  

15. Erik Logar se je navezal na temo prestavitve table in omejitve hitrosti. Predlagal 

je, da se pri Kavčiču hitrost prometa omeji na 70 km/h. Izpostavil je še zeleno puščico na 

semaforju in po njegovem mnenju prehod za pešce ne bi smel biti ovira. Ponudil je 

pomoč pri navezovanju stikov s pristojnim na direkciji. Predlagal je, da se na Uti omeji 

parkiranje zgolj za osebna vozila in ne za jadrnice. Prav tako je opomnil, da se na 

parkirišču Barbare pojavljajo neregistrirana vozila in podal poziv občinskemu redarstvu, 

da ukrepa. Nazadnje ga je zanimalo še, če se je pridobilo odgovor oziroma usmeritve z 

Upravnega sodišča v zadevi »sodelovanje in razpravljanja zunanjih udeležencev na seji 

odbora UPIVO«.  

16. Gregor Rupnik se je zahvalil za besedo in pridružil pobudi svetnice Golija Vastič, 

da se osveži tabelo z aktualnimi projekti (v nastajanju, odobrenimi, pridobljenimi) in 

obvešča občane z novostmi na tem področju. 

17. Metod Habe se je zahvalil za besedo in župana povprašal o situaciji z zemljiščem 

za čistilno napravo v Črnem Vrhu in podal pobudo za postavitev ogledala na odcepu za 

Lome na državni cesti.  

18. Franci Medic se je zahvalil za besedo in se oglasil kot občasni uporabnik Ljubevča, 

ki odvaža odpadke v zbirni center. Obveščen je bil, da bo v prihodnje moral za gradbene 

odpadke in zeleni odrez plačevati. Svetnik je vprašal, če se razmišlja v tej smeri, da se 

bodo zaradi tega ukrepa začela pojavljati divja odlagališča. Svetniki so podali pobudo, da 

direktorica Komunala d.o.o. Idrija do naslednje seje pridobi predračun za izgradnjo 

kompostirnice. Izpostavil je še prostor za grobne niše za cerkvijo, ki so potrebne temeljite 

obnove. Vprašal je kakšen strošek predstavlja obnova, če so že izdelani projekti. Nazadnje 

je izpostavil še prostorsko stisko v ledinski šoli. Napovedal je, da bo dopis, ki ga je dobil 

posredoval županu.  

19. Dorico Gnjezda je zanimalo stanje glede pluženja v KS Dole. Svetnico je zanimalo, 

če obstaja možnost, da bi se sprejelo odlok glede podirajočih zgradb, ki kvarijo izgled 

podeželja.  

20. Ivan Rupnik se je tudi navezal na zelene puščice za zavijanje v desno pri rdeči luči 

na semaforju, če se bo posredovalo za lokacijo v Idriji, svetnik predlaga tudi v Spodnji 

Idriji. Pozanimal se je tudi glede večnamenskega prostora v kanomeljski šoli.  

 

 
Seja je bila zaključena ob 21:09 uri. 
 



 
 

                    

 

Svetovalka za splošne zadeve      Župan 
Tina Nagode Jazbar       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0019/2023-20 
Datum: 16. 11. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 16. 11. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, 
upoštevaje predlog župana, da se točka 4. - Aktivnosti šol na področju medvrstniškega 
nasilja in točka 7. - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Idrija 
umakne z dnevnega reda ter da se točka 11. - Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega 
zavoda Zavod za turizem Idrija obravnava za točko 6. - Odlok o dopolnitvi Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda - Zavod za turizem Idrija – skrajšani postopek. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 8. redne seje z dne 28. 9. 2023 
 
Potrdi se zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 28. 9. 2023. 
 
 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. Za predstavnike Občine Idrija v  Svetu javnega zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija se 
imenujejo Anja Čuk, Mladinska ulica 5, Spodnja Idrija, Miha Prezelj, Meline 5, Spodnja Idrija 
in Daša Pirih, Slovenska cesta 33, Spodnja Idrija. 
 
2. Za predstavnico Občine Idrija v skupščini javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. se 
imenuje Ana Wahl, Godovič 168, 5275 Godovič.  
 
 
Ad 4 - Poročilo o izvedbi 41. Festivala Idrijske čipke 
 
Ni sklepa. 
 
 
Ad 5 - Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda - Zavod za turizem Idrija 
– skrajšani postopek  
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda – 
Zavod za turizem Idrija v predlaganem besedilu. 
 
Ad 6 - Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija 
 
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem Idrija. 
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Ad 7 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič – prva obravnava 
 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za širitev pridobivalnega prostora kamnoloma Kresov grič. 
 
 
Ad 8 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2023 – skrajšani 
postopek 
 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2023 v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 – skrajšani 
postopek 
 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o proračuna Občine Idrija za leto 2024 v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 10 - Sklep o vrednost točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega  
zemljišča v Občini Idrija za leto 2024 
 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 

 
Ad 11 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusov grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  

 

 
 

 


